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Frånvarande:
Anette Rosing
Stig-Joeran Samuelsson
Mikael Erdefelt

Nämnd och verksamhetsstöd
Enheten Administration och IT
stockholm.se



§ 1 Mötets öppnande
Ordföranden för dagens möte Axel Otten hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.

§ 2 Presentationsrunda
Deltagarna på dagens sammanträde presenterar sig.

§ 3 Godkännande av dagordning
Mötet godkänner den utsända dagordningen med vissa tillägg under
punkten övrigt Projekt, Samverkan med förvaltningen och
ombyggnation Vårbergs Centrum.

§ 4 Val av justerare
Mötets ordförande Axel Otten och ledamoten Karin Rask väljs till
att justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll
Protokoll 3/2022, Sammanträde 2022-03-18.
Viktigt att följa upp tagna beslut regelbundet.

Rådet godkänner föregående protokoll och lägger det till
handlingarna, med tillägg att alla beslut som fattas ska vara i fet text
samt sammanställas i slutet av varje protokoll.

§ 6 Information från förvaltningen
Andreas Thorstensson informerar:
När det gäller pandemin så finns inga fall inom förvaltningen. Det
finns fortfarande en del restriktioner kvar och som följs.

Vi har idag oroligheter i värden som berör även oss i Stadsdelen.
Stadsdelen har en särskild organisation i gång.
Alla stadsdelar involverade i flyktingmottagande från Ukraina.
Arbetet med planering/kontinuitetsplaner har påbörjats.
Sätra Vård och omsorgsboende har två stora skyddsrum.
Staden har i uppdrag att se över och inventera Trygghetsplatser och
samhällsviktiga verksamheter.
Det föreligger idag inget hot mot Sverige.
Socialpsykiatrins verksamhet Portis i Vårberg har flyttat till
Oddfellowsväg i Bredäng
Stödboendet som var på Vårholmsbackama flyttas till Einar
Mattssons lägenheter i Vårberg allt eftersom de kan ge oss nya
lägenheter. Det ska vara totalt 10 stycken. Planen är att allt är flyttat
innan årsskiftet.
Vårholmsbackama har idag en privat fastighetsägare.
Det planeras för ett serviceboende i Vårberg med ca 10 lägenheter.

En projektplan ska vara framtagen för Match In (socialpsykiatri)



Temavecka/festival är absolut inte borta.

Två av förvaltningens medarbetare är tjänstlediga och arbetar med
det pedagogiska ramverket. Stadsledningskontoret (SLK) tittar på
"Yrkesresan" där de även vill ha in det pedagogiska ramverket.

En fråga från rådet: Hur jobbar förvaltningen med att nå
målgruppen inom LSS inför valet 2022, önskar en satsning i detta.
Andreas tar med sig frågan vidare.

Bastu vid Sätrastrandsbadet: Det finns ett beslut om att den ska
byggas men det kvarstår frågor innan detta påbörjas.

§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Till stadsdelsnämnden kommande sammanträde i april 2022 har
rådet synpunkter på följande punkter på föredragningslistan:
Punkt 19: Medborgarförslag: Rådet vill medverka och lämna
synpunkter om det blir aktuellt med ombyggnation av Vårbergs
Centrum.

Punkt 31: Detta är ett viktigt och bra förslag. Ett mycket bra
initiativ.

3-åringen: Ser bra ut.

Råder oroade över att det är färre och färre ärenden som kommer till
dem. Denna fråga tas upp med Maria Nilsson.

§ 8 Särskilda frågor till detta möte
Maria Nilssons sammanställning ochförslag om råden

Rådet diskuterar förslaget från Maria Nilsson om rådets
arbetsformer.
Ett mycket bra förslag och fantastiskt att initiativet tagits. Detta
krävs att nämnd och förvaltning blir mer aktiva., Rådet har en stor
del i framtagandet av dokumentet då de är aktiva och drivit på
gällande samverkan. Viktigt att dokumentet döps till ett bra namn.
Beslut: Maria Nilsson renskriver dokumentet och delger rådet.

En översyn finns när det gäller stadsdelsråd men ingen slutrapport
är klar. Beslut ska tas på kommunfullmäktige men inget datum
klart.

Beslut: Lotta Rosenström tar kontakt med pensionärsrådet
angående Marias förslag och frågan tas upp på nästa sammanträde.



När ska detta dokument tas i bruk.
Beslut: Lotta Rosenström tar kontakt med stadsdelsdirektör och
Maria Nilsson och informerar om detta på nästa sammanträde.

Maj nämnden krockar med stadens hedersbelöning. Maria Nilsson
återkommer med mer information samt informerar Leo W.

Verksamhetsberättelse 2021 för Skärholmen.
Rådet framför att det är mycket förkortningar i dokumentet och
önskar att detta justeras framöver. Det är också jobbigt att läsa
digitalt och önskar utskrifter framöver.
Beslut: Frågan bordläggs till nästa möte den 13/5. Axel och Lotta
ansvarar för att granska det som är aktuellt för rådet

Arsplanering (bl.a. träffmed politiker)
Från när tillämpas rådets arbetsformer?
Beslut: Frågan bordläggs till nästa möte den 13/5

Samha/1 och daglig verksamhet.
Rådet diskuterar frågan om arbetsmöjligheter för funktionshindrade.
Samhall och daglig verksamhet kan hjälpa anställda att få arbete.

Kontakt med kommunikatör (inbjudan)
Lotta Rosenström informerar om att hon haft kontakt med
stadsdelsförvaltningen kommunikatör Hanna Ljungman.
Viktigt att information är lättläst, klarspråksgranskat och
lättillgänglig. Hans Finn kommer vara testperson i detta.
Beslut: Bjuda in Hanna Ljungman till ett sammanträde framöver.

Digitala plattformar.
Vilde Stampe uteblev så ingen information i detta.
Beslut: Bjuda in Vilde Stampe till nästa sammanträde den 13/5

Inbjudan Temakväll 27 april. Bifogas kallelsen.
Stockholms stad har bjudit in ledamöterna i stadens råd för
funktionshinderfrågor till en temakväll om rådens framtida
organisering. Beslut: Lotta, Karin och Axel kommer att närvara.

§ 9 Skrivelser och rapporter
Utskickat till rådet är årsrapport 2021 funktionshinderinspektörerna
och Stockholms stads funktionshindersombudsman rapport 2021.

Denna punkt utgår på grund av tidsbrist.

§ 1 O Post till rådet
Denna punkt utgår på grund av tidsbrist



§ 11 Punkter till nästa möte
VB 2021
Årsplanering
Projektgrupper
Ombyggnation Vårbergs Centrum
Vilde Stampe och Hanna Ljungman inbjuds

§ 12 Övriga frågor
Frågan gällande samverkan med förvaltningen ingår i Maria
Nilssons dokument "Rådets arbetsformer".

Det är viktigt att det alltid är någon från förvaltningen som närvarar
vid rådets sammanträde under punkten Information från
förvaltningen.

Övriga frågor utgår på grund av tidsbrist.

§ 13 Mötet avslutas
Mötet avslutas med en utvärdering av dagens sammanträde. Enligt
deltagarna upplevdes mötet positivt. Sammanträdets ordförande
tackar ledamöt~utar dagens möte.

#~fa ·--
Sekr;;;;are
Maria Thöyrä

Sammanställning fattade beslut:

Beslut: Lotta Rosenström tar kontakt med pensionärsrådet
angående Marias förslag och frågan tas upp på nästa sammanträde.

Beslut: Lotta Rosenström tar kontakt med stadsdelsdirektör och
Maria Nilsson och informerar om när dokumentet ska tas i bruk och
redovisas på nästa sammanträde.

Beslut: Frågan gällande VB 2021 bordläggs till nästa möte den
13/5. Axel och Lotta ansvarar för att granska det och rapportera.

Beslut: Maria Nilsson renskrivet sitt dokument och delger rådet.

Beslut: Bjuda in Hanna Ljungman till ett sammanträde framöver.

Beslut: Bjuda in Vilde Stampe till nästa sammanträde den 13/5

Beslut: Lotta, Karin och Axel deltar på Temamötet den 27/4.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Maria Thöyrä
den 21 april 2022 09:41
Leo Westerblom
VB: Just prat 5/2022

Från: Maria Thöyrä
Skickat: den 14 april 2022 07:03
Till: 'Axel Otten' <axel.otten@hotmail.com>; Karin Rask <karin.rask@telia.com>
Ämne: SV: Just prat 5/2022

God morgon,
Helt rätt och så klart skulle jag ha skrivit ut hela namnet för SLK. Lägger till Stadsledningskontoret innan
jag skickar ut det om det är okej för er?

önskar er en bra dag och Glad Påsk

Maria

Från: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Skickat: den 14 april 2022 00:09
Till: Karin Rask <karin.rask@telia.com>; Maria Thöyrä <maria.thoyra@stockholm.se>
Ämne: Sv: Just prat 5/2022

Hejl

SLK betyder nog Stadsledningskontoret.

Skickar över ett justerat protokoll för ev. synpunkter. Är det ok går det bra för Maria T att skicka ut till alla.

Hälsningar
Axel

Från: Karin Rask <karin.rask@telia.com>
Skickat: den 13 april 2022 12:06
Till: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Ämne: Just prat 5/2022

Mina synpunkter/Karin
Totalt sett är det kortfattat viket är både bra och dåligt. Bra med sammanfattningen i slutet.
$6: förkortningen SLK ??
Bastufrågan vid Sätrastrandsbadet. ..."
$7: kompletteras med"... i Vårberg centrum.
Hör av dig !hälsn Karin

Skickat från min iPhone


